

Protokoll från styrelsemötet "Tillsammans Kan Vi"  
som hölls 1996-10-22.

Närvarande:

Se separat närvarolista, bilaga 1.

§ 1 Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ 2 Julius Ahlrot och Lotta Hermansen föreslogs till protokolljusterare.  
Förslaget bifölls.

§ 3 Dagsordningen för detta mötet godkändes.

§ 4 Föregående mötes protokoll (1996-09-24) godkändes.

§ 5 Ordförande meddelade att han har ordnat så att föreningen har sitt konto på PK-Banken med föreningens namn och nummer.

Vi ska fördjupa oss i förehavandet av föreningens pengar.

Vilka möjligheter finns att varje enhet ska kunna ha en egen handkassa? Kolla upp detta snarast! För exempel: Går det att ordna så att kassören tar ut 5000Kr, redogör det som föreningens gemensamma kassa, och att kassören sedan internt ger varje enhet sin egen handkassa på 1000Kr vardera av dessa 5000Kr. Varje enhet har sin kassa-ansvarige som står till svars gentemot "huvudkassören", föreningens kassör.

REDOVISA nuvarande kassa

REDOVISA vad vi har kvar av bidragsdelen SAMT vad vi (inte/) får ha bidragsdelen till. (Se även paragraf 7.)

Förslagen bifölls.

§ 6 Skolan informerade inte då de uteblev.

§7 Verksamheterna rapporterade följande:

\* Data - Kontaktperson är Bo Lövgren

- Något stökigt torsdagen 17 oktober, 7 stycken elever blev avstängda från torsdagens kurs då de bröt mot reglerna (spring).

\* Bak & Matlagning - Kontaktperson är Monica Löfgren

- Material har inkommit vilket ska granskas av gruppens ansvarige.

- Det har blivit många anmälningar från intresserade, men det finns för få som kan hjälpa till att hålla i grupperna. Finns det fler vuxna som vill hjälpa till, hör av er till kontaktpersonen. Annars riskerar Bak & Mat att inte bli av.

\* Caféeet - Kontaktperson är Ronni Hylander

- Caféverksamheten diskuterades och det var tveksamt om vi ska ha fortsatt öppet i caféet då intresset verkar svalt från båda håll.

- Fråga kom upp om aktiviteter kunde ordnas för att locka fler att komma dit. Biljardbord finnes, men bollarna är inlåsta!! Då det verkar finnas en del småbarnsfasoner (mitt och ditt) så ska vi kolla om vi kan införskaffa egna biljardbollar etc från den bidragsdel som blivit beviljat föreningen. (Se även paragraf 5.)

- Förslag kom om aktivitet och utseende:

Beroende på hur många dagar som caféet hålls öppet: exv

Tisdagar	Kl. 17-19	Biljardtävling/kväll	årsk. 7
	Kl. 19-21	"	årsk. 8

Torsdagar	Kl. 18-21	Biljardtävling/kväll	årsk. 9
-----------	-----------	----------------------	---------

Andra aktiviteter inom kompiscaféet att varva med också.

\* Dans - Kontaktperson är Maria Larsson

- Ansökan om bidrag om dansuppträdandet för årskurs 1 ( African Group) har avslagits av Malmö Kulturnämnd. Brevet vi fått av dem har föranlett att vi ska ta kontakt med M.ö. Kulturnämnd om att få mer specificerade uppgifter om vem vi ska ta kontakt med för att få ut bidragen vi får använda och dito specificerade regler för vad de (inte/) får användas till.

§8 Post till TKV har inkommit:  
- Avslaget från Malmö Kulturnämnd.

Ingen annan post.

§9 - Diskot har blivit ändrat från den 25 Oktober 1996 till den 22 November 1996 för årskurs 7-9 respektive från den 22 November 1996 till den 29 November 1996 för årskurs 1-6. Klockslag som tidigare. Detta pga av att annan verksamhet har tagit bokningen.

- Andra respekterar inte bokningstiderna. Detta accepteras INTE.  
- Ta kontakt med Ingrid, som ses som informell kontaktperson för skolan, för diskussion om bokningstiderna.

- Kolla upp om ny broschyr redan finns gjord och är ute.. annars ordna en ny broschyr som tar upp samtliga aktiviteter, speciellt då caféverksamheten.

§10 Nästa möte föreslogs att hållas på Hermodsdalsskolan i cafeteria, tisdagen den 26 November 1996 klockan 18.30. Förslaget bifölls.

§11 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet \_\_\_\_\_  
Peter Frank (Sekreterare)

Justerare \_\_\_\_\_  
Julius Ahlrot Lotta Hermansen

Bilagor: 1st

Bilaga 1 Närvarolista